



濱華中學 PIN HWA HIGH SCHOOL

编号: PHHS/PO/0621-1

日期: 01/06/2021

招收 2022 年度初一新生

滨华中学即日起招收 2022 年度初一新生，欢迎华文小学六年级在籍学生报名。

因新冠疫情严重，校园暂不对外开放。有意报名的小六生以线上形式报名，网址为 <https://bit.ly/2Mjd4ze>，凡小五全年成绩或小六上半年成绩达 60 分或以上者将直接录取为 2022 年度初一新生，成绩不符合免试资格或无法提供小五/小六成绩者，需参加于 2021 年 8 月 22 日（日）举行的入学考试，请点击网页页面的“新生注册”浏览《新生注册手册》电子书，以获取更多相关资讯。

滨华中学校长室 启



Ref: PHHS/PO/0621-1

Date: 01st June 2021

2022 JUNIOR ONE NEW INTAKE

The 2022 Junior One New Intake of Pin Hwa High School is opened for registration now; the 2021 Standard 6 primary school students are welcomed to register.

Due to the severity of the COVID-19 pandemic, the school is temporarily closed. The Standard 6 primary students who are interested in registering, please apply online at <https://bit.ly/2Mjd4ze>. Applicants who possessed the total average academic score of 60% or above in the 2020 Standard 5 academic year or 2021 Standard 6 1st half of the academic year are eligible to admit to 2022 Junior One directly. Applicants who do not meet the admission prerequisites or possess the 2021 standard 6 1st half-year and 2020 Standard 5 Academic Report Card will need to sit for the admission test on 22nd August 2021 (Sunday). You may click the “New Student Registration” on the web page to browse the 《New Student Handbook》 for more relevant information.

The Principal's Office

